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To: )IEEE@ minvws.l; INEEECI EXE @minvvis.ni; IEEE(EXER
From: )
Sent: Wed 11/18/2020 6:43:28 PM

Subject: RE: scenariosessie - sport - covid 19

Received: Wed 11/18/2020 6:43:28 PM

Heeft dit nog een nuttige bijdrage aan ons verzoek aan OMT van vandaag?

Van: 5.1.2e ) JIE 2 ninvws.nl>
Verzonden: woensdag 18 november 2020 10:05

aan: IERECIIN) EXED @minvws.nl>;IEEE)ERED@ minvws. n>;IEEE)
AEE @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: scenariosessie - sport - covid 19

Dan kEEEZ Dit doet bij mij de hoop dan weer beetje leven dat er slimmer naar maatregelen wordt gekeken dan ik in eerste

instantie dacht. Hopleijk gaan we daar om 11 uur oook iets ovre hooren van NCTV. Nuttig dit!!

grt

Verzonden: woensdag 18 november 2020 08:50

Aan: ) SEE minis»; IEE SEEN rin: IE
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: scenariosessie - sport - covid 19

Hai allen,

In het kader van de zogenzamde scenariosessie (maatregelen voor oa sport doorgesproken met andere departementen en

experts, wat ik eind september samen met David heb gedaan) heeft het RIVM naar onze maatregelen gekeken zoals die nu in de

route kaart staan.

In de bijlage staat zeer bruikbare informatie. Bv de clusters voor sport zijn achter de schermen toch apart geregistreerd.
Daarnaast is bij de maatregelen een korte literatuurscan gedaan. Daarvoor kun je het beste de laatste kolom

(lekensamenvatting) lezen. Let op, dit is geen absolute risicoschatting per maatregelen, maar geeft wel wat houvast.

Groeten EXER

Verzonden: woensdag 18 november 2020 00:03

1.2e @rivm.nl>

Onderwerp: RE: scenariosessie - sport - covid 19

De mate van detail in de maatregelen in de beleidsmatrix Sport maken het moeilijk om harde uitspraken te doen

over het effect op indammen virus; dit zal in grote mate jullie inschatting blijven.

Om die inschatting te ondersteunen hebben we uit het landelijke cluster register een overzicht gemaakt van clusters

gerelateerd aan sport-settings en een update gedaan van een eerdere literatuur scan
- zie aangehecht document.

Ook verwijzen we naar relevante bestaande richtlijnen en afwegingskaders, al neem ik aan dat die jullie al bekend

zijn.

We hopen dat dit bruikbaar is.

Met vriendelijke groeten,



976045

Sent: dinsdag 17 november 2020 07:22

To: 5.1.2e ) SEE @minvws.nl>
Subject: RE: scenariosessie - sport - covid 19

ik zend je later vandaag onze reactie, excuses voor deze dag vertraging.

From:TEE
id

FEE @minvws.ni>
Sent: Tuesday, 3 November 2020 14:36

To:INEEENCE© vn. >
Subject: RE: scenariosessie -

sport
- covid 19

Super, dank je wel

Vriendelijke groetEREY

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 14:35

Aoi: 5.1.2e ) LEB eminvws.nl>

Onderwerp: RE: scenariosessie -

sport
- covid 19

DadfEEZYwe gaan ons best doen, 16 nov lijkt haalbaar.

Groet, IERETE
From: [EEEFEF @minvws.ni>

Sent: dinsdag 3 november 2020 14:13

To: 5.1.2e rivm.nl>

Subject: RE: scenariosessie - sport - covid 19

Heel fijn!
Zoals altijd, hoe eerder hoe beter. Maar ik kan niet in jouw agenda kijken. Met het oog (en de hoop) op versoepelingen van de

maatregelen: is 16 november haalbaar?

Vriendelijke groe REN

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 14:11

Aan:BEESEB @minvws.nl>

Onderwerp: RE: scenariosessie - sport - covid 19

Dank je ja we kunnen proberen dit in te schatten op basis van met name literatuur / richtlijnen.

Wanneer verwacht je een reactie?

Groeten,

rom: [EEELEE @minvws.ni>
Sent: maandag 2 november 2020 10:57

To: JEciv m.n>
Subject: FW: scenariosessie -

sport
- covid 19

We willen de covid-19 maatregelen die de sportsector raken graag voorleggen aan RIVM om een inschatting te maken van het

effect op het indammen van het virus. Het gaat om een inschatting laag-midden-hoog met een korte toelichting, zie ook bijlage
voor een opzet met concept invulling door onszelf.

Mijn collegaIEEE mij naar jou verwezen. Zie jij hier mogelijkheden toe?

Vriendelijke groet,



976045

5.1.2e

512e

Beleidsmedewerker

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Pamassusplein 52511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Verzonden: vrijdag 30 oktober 2020 13:07

<ERR@ minvws.nl>

@minbuza.nl>

Onderwerp: RE: scenariosessie - sport

y..
Ik heb geschakeld met (EEE© rivm nl). Mijn advies is om haar even te bellen om te overleggen
over de mogelijkheden (0 . Dit zijn geen gebruikelijke adviezen voor het RIVM en ze vinden het lastig om harde

uitspraken te doen omdat de stand van de wetenschap dat vaak niet toestaat. Dus goed om even te overleggen over de

mogelijkheden.

Met vriendelijke groet,


